
OZK.0002.6.3.2023  

Protokół Nr IV/2024 z IV Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego 

która odbyła się w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli,  

przy ul. Podleśnej 15, dnia 26 czerwca 2024 roku. 

Początek posiedzenia o godz. 1530, zakończenie o godzinie 1737 

 

W momencie rozpoczęcia sesji na sali obecnych było 19 Radnych. Nieobecni Radni: Leokadia 

Gugała, Zdzisław Wójcik. Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ryszard 

Andres. Posiedzenie protokołowała Katarzyna Myszka.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Ocena stanu dróg na terenie Powiatu Stalowowolskiego. 

6. Ocena funkcjonowania opieki medycznej w Powiecie Stalowowolskim. 

7. Rozpatrzenie Raportu o stanie Powiatu za 2023 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Zarządu 

Powiatu. 

9. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Powiatu Stalowowolskiego za rok 2023.  

10. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 

2023 wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania planów finansowych 

samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski. 

11. Zapoznanie się z opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

o sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu za rok 2023. 

12. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia Powiatu Stalowowolskiego. 

13. Zapoznanie się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej na temat wykonania budżetu 

Powiatu Stalowowolskiego za rok 2023 oraz opiniami pozostałych Komisji Stałych 

Rady Powiatu Stalowowolskiego.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Stalowowolskiego za 2023 rok. 



15. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 

2023. 

16. Zapoznanie się z opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 

2023. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z tytułu wykonania budżetu 

Powiatu Stalowowolskiego za rok 2023. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

powołania Komisji Stypendialnej opiniującej wnioski o przyznanie stypendiów dla 

uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i studentów za znaczące 

osiągnięcia. 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

20. Wolne wnioski i informacje. 

21. Zakończenie obrad Sesji. 

 

Ad. 1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres działając na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy  

o samorządzie powiatowym, otworzył obrady formułą: „Otwieram IV Sesję Rady Powiatu 

Stalowowolskiego”. Przewodniczący przywitał przybyłych Radnych, przedstawicieli starostwa, 

zaproszonych gości, przedstawicieli lokalnych mediów – prasy, radia, telewizji miejskiej, a także 

mieszkańców Powiatu. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres na podstawie listy 

obecności oraz elektronicznego potwierdzenia obecności przez Radnych stwierdził 

prawomocność obrad.  

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący poinformował, że na podstawie art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  

o samorządzie powiatowym Starosta Stalowowolski w dniu 13 czerwca 2024 r. zawnioskował  

o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu, dotyczącego rozpatrzenia projektu 

uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzeń dla 

rodzin zastępczych zawodowych. W dniu 18 czerwca 2024 r. Starosta Stalowowolski złożył kolejny 

wniosek, także na podstawie art. 15 ust. 9 ustawy o samorządzie powiatowym o wprowadzenie 

do porządku obrad następujących punktów: 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok. 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2024 – 2039. 



Przewodniczący Rady Powiatu poinformował następnie, że wnioski wpłynęły na co najmniej 7 dni 

przed terminem sesji, jest więc zobowiązany do wprowadzenia do porządku obrad następujących 

projektów uchwał: 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie podniesienia 

wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych zawodowych – jako punkt 19. 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok – jako punkt 20. 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2024 – 2039 – jako 

punkt 21. 

Przewodniczący poinformował, że wymienione projekty uchwał były opiniowane podczas 

posiedzeń Komisji Stałych Rady Powiatu, a następnie, że Starosta Stalowowolski działając na 

podstawie § 48 ust. 5 Statutu Powiatu Stalowowolskiego w  dniu 25 czerwca 2024 r. złożył 

wniosek o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w   sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok. Poinformował, że projekt 

uchwały z autopoprawką został zaopiniowany w  dniu wczorajszym przez Komisję Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są inne wnioski dotyczące zmian w porządku obrad? 

Nie zgłoszono.  

Ad.3 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego.  

Przewodniczący poinformował, że protokół został przesłany na skrzynki e-mail oraz za pomocą 

systemu informatycznego do obsługi Rady Powiatu. Zapytał czy są pytania, uwagi, uzupełnienia 

do protokołu z III Sesji Rady z dnia 28 maja? Nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Za przyjęciem protokołu Nr III z 28 maja 2024 r. głosowało – 19 Radnych, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. Protokół Nr III z 28 maja 2024 r. został przyjęty. (wykaz głosowań 

imiennych w załączeniu do protokołu).  

Ad. 4 Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu.  

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zostało przesłane na skrzynki e-mail. Zapytał 

czy są pytania, uwagi, uzupełnienia? Nie zgłoszono.  

Rada Powiatu zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Zarządu Powiatu.  

Ad. 5 Ocena stanu dróg na terenie Powiatu Stalowowolskiego.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionej informacji? Nie 

zgłoszono. Przewodniczący podziękował Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych Panu Piotrowi 

Śliwińskiemu za przygotowanie informacji oraz obecność.  

Rada zapoznała się z informacją o stanie dróg na terenie Powiatu Stalowowolskiego.  

Ad.6 Ocena funkcjonowania opieki medycznej w Powiecie Stalowowolskim.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionej informacji? Radny 

Andrzej Szlęzak zapytał Dyrektora SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego czy to 

prawda, że w soboty i w niedziele nie ma pełnionych dyżurów w szpitalu? Przewodniczący 



poinformował, że obecna jest Pani Beata Barcicka-Kłosowska Zastępca Dyrektora ds. Lecznictwa, 

którą poprosił o zabranie głosu. Pani Barcicka-Kłosowska odpowiedziała, że wszystkie dyżury 

w  Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym są zabezpieczone. Jeśli chodzi o dyżury na SOR-ze oraz 

nocnej i świątecznej opiece medycznej także są obstawione. Poinformowała, że jest zabezpieczona 

odpowiednia liczba lekarzy na dyżurach, a pacjentów z ostrymi stanami,  zgłaszających się po 

pomoc jest wielu. Wszyscy są zaopiekowani. Pan Radny Szlęzak powiedział, że rozmawiał 

z  pacjentami, którzy zgłosili mu, że nie było żadnego lekarza dyżurnego, stąd jego pytanie.  Dodał, 

że postara się o sprostowanie tego tematu z osobami zgłaszającymi. Pani Barcicka-Kłosowska 

dodała, że nie można powiedzieć, że w szpitalu nie było żadnego lekarza na dyżurze. Wszystkie 

dyżury są zabezpieczone, a pacjenci zgodnie z triażowaniem zostają przyjmowani na oddziały 

oraz na SOR, jeżeli wymagają takiej pomocy. Więcej pytań nie zgłoszono. Przewodniczący 

podziękował za przygotowanie informacji oraz obecność.  

Rada zapoznała się z informacją o funkcjonowaniu opieki medycznej w Powiecie 

Stalowowolskim.  

Ad.7 Rozpatrzenie Raportu o stanie Powiatu za 2023 rok.  

Przewodniczący Rady Ryszard Andres poinformował, że zgodnie z art. 30 a ust. 4 ustawy z dnia 

5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym Rada Powiatu rozpatruje Raport o stanie Powiatu 

podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała Rady Powiatu w sprawie udzielenia lub 

nieudzielenia absolutorium. Zarząd Powiatu 23 maja 2024 r. przedstawił Radzie Powiatu Raport 

o stanie powiatu za rok 2023 podejmując uchwałę nr 3/25/2024. 

Przewodniczący rozpoczął procedurę rozpatrzenia przedstawionego Raportu o stanie 

Powiatu za 2023 rok.  

Powiadomił, że Raport rozpatrywany był przez wszystkie Komisje Stałe oraz został Radnym 

przedłożony elektronicznie. Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  

i ewentualnych wniosków Stałych Komisji Rady Powiatu Stalowowolskiego na temat Raportu. 

Wszystkie opinie Komisji Stałych były pozytywne. Komisje nie zgłaszały wniosków i uwag.  

Przewodniczący poinformował, że Rada rozpatrzyła Raport o stanie Powiatu za 2023 rok. 

Nie zgłoszono wniosków, uwag i zapytań. 

Przewodniczący otworzył debatę nad Raportem o stanie Powiatu za 2023 rok. Poprosił 

Radnych o zabieranie głosu.  

Radny Andrzej Szlęzak poinformował, że zapoznał się z Raportem i będzie przeciw udzieleniu 

wotum zaufania Zarządowi. Jako pierwszą uwagę Pan Radny wskazał, że samorząd, władze 

Powiatu, nie są przedsiębiorcze. W ubiegłym roku nie było żadnych działań, przedsięwzięć, które 

zwiększyłyby wpływy do budżetu Powiatu. Pan Radny zarzucił, że nie zwiększają się wpływy 

chociażby dzięki wykorzystaniu posiadanego przez Powiat majątku, nie ma także żadnych 

pomysłów co zrobić, żeby dochody własne były większe. Radny Andrzej Szlęzak powiedział, że w 

jego opinii jest niedopuszczalne, żeby władze samorządowe żyły z tego co dostaną, co załatwią 

itp., natomiast własne pomysły i przedsiębiorczość nie istniała. Dodał, że trudne do uzasadnienia, 

niebezpieczne zadłużenie w wysokości 58 mln zł jest kwotą bardzo dużą, tym bardziej, że nie ma 

prognoz ani perspektyw tego, że będą rosnąć dochody powiatom. Pan Radny powiedział, że nigdy 

nie był zwolennikiem powstawania powiatów. Wskazał także, że w ostatnich czterech latach 

deficyt pokrywany był kredytem, którego spłaty sięgają już 2039 roku, a w przypadku likwidacji 

powiatów jak duże obciążenie finansowe i długi otrzymają następcy.  Pan Radny powiedział, że 



Powiat jest zadłużony, nie ma pieniędzy, a wykonanie inwestycji realizowane jest zaledwie w 78% 

i w związku z tym chce uzyskać odpowiedź na pytanie, co jest powodem tak niskiego wykonania 

wydatków inwestycyjnych? Kolejny temat jaki poruszył Pan Radny, a który jego zdaniem wpływa 

na sytuację finansową Powiatu i brak o tym danych w Raporcie to zatrudnienie w  jednostkach. W 

raporcie, jak dodał, nie ma też informacji o  zadłużeniu szpitala, a wg. danych z Ministerstwa 

Zdrowia zadłużenie to wynosi ponad 106 mln zł. Kolejne pytanie Pana Radnego, to jak i w jakim 

czasie zamierzone jest spłacenie tego zadłużenia oraz dlaczego kredyty zaciągane są w 

„instytucjach lichwiarskich”? Pan Radny Andrzej Szlęzak powiedział, że w jego opinii 

przedstawione informacje nie napawają optymizmem.  

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny powiedział, że w temacie szpitala nie można się nie 

zgodzić z uwagami Pana Radnego Szlęzaka. Te problemy dotyczą jednak nie tylko naszego 

szpitala, jest to problem ogólnopolski, a nawet szpitali wojewódzkich. Zadłużenie nie jest jednak 

na takim poziomie, jak przedstawił Pan Radny, na chwilę obecną wynosi ono ok. 56 mln zł. 

Zobowiązań wymagalnych jest ok. 6 mln zł, z uwagi na to, że nie są zapłacone nadwykonania za I 

kwartał przez Narodowy Fundusz Zdrowia, a które będą zapłacone do końca czerwca.  Pan 

Starosta powiedział, że szpital pierwszy raz od 15 lat zamknął rok dodatnim bilansem (ok. 8 tys. 

zł jest na plusie). Sprawa dotycząca inwestycji szpitalnych przedstawia się w ten sposób, ze przez 

ostatnich 10 lat zostały wykonane na poziomie 150 mln zł. Są to wszystkie inwestycje, które były 

niezbędne dla funkcjonowania szpitala, a dzięki nim znacznie powiększymy się jego dochody. Pan 

Starosta powiedział, że sytuacja zadłużania się Powiatu także nie jest odosobniona w naszym 

przypadku. Środki wolne Powiatu są niewielkie, na poziomie ok. 20 mln zł, dlatego wciąż czynione 

są starania o pozyskanie dodatkowych środków zewnętrznych. W zależności od rodzaju 

programu różniła się także wysokość dofinansowania do zadania, niekiedy dofinansowanie 

wynosiło 90%, a niekiedy 50%, a pozostała część procentowa udziału w zadaniu należała do 

pokrycia po stronie budżetu Powiatu. Pan Starosta poinformował, że można by było nie czynić 

inwestycji i się nie zadłużać, ale Powiat Stalowowolski czyni inwestycje przy niewielkim 

zadłużeniu. Zadłużenie nie jest duże, co pokazuje Wieloletnia Prognoza Finansowa. Zakłada ona, 

że nasz budżet powiatowy będzie na poziomie 120 mln zł, a rok 2024 jest na poziomie 260 mln zł. 

Pan Starosta powiedział, że najnowsze informacje mówią o zmianie sposobu finansowania 

samorządów w Polsce.  Radny Andrzej Szlęzak poprosił o wyjaśnienie skąd ta rozbieżność 

pomiędzy danymi przedstawianymi przez Ministerstwo, a przedstawianymi przez Pana Starostę? 

Zapytał także o pozostałe poruszone przez sobie kwestie, czy uzyska odpowiedź?  

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu zgodnie z kolejnością Radnemu Mariuszowi 

Sołtysowi, który poinformował, że nie ma konieczności sięgania po dane w Ministerstwach, gdyż 

zostały one przygotowanie w sprawozdaniach. Stan zobowiązań szpitala na dzień 31.12.2023 r. 

wynosi 109 mln 406 tys. zł, wymagalne 38 mln zł. Następnie Przewodniczący udzielił głosu Panu 

Staroście Januszowi Zarzecznemu, który powiedział wcześniej o zobowiązaniach na chwilę 

obecną, gdyż zobowiązania są płynne. Dodał, że jest na sesji obecny Dyrektor ds. Finansów 

szpitala i może te dane przedstawić.  Dodatkowo Pan Starosta odniósł się do wskaźników 

zatrudnienia. Poinformował, ze od 10 lat w Starostwie Powiatowym zostało zwiększone 

zatrudnienie o ok. 7 osób. Konieczne to było ze względu na otrzymywane nowe zadania do 

zrealizowania.  Zatrudnienie w szpitalu do niedawna wynosiło od. 1000 osób, w tej chwili pracuje 

ok. 870 osób. Założenia są takie, że nie dochodzi do zwolnień osobowych, tylko nie są zatrudniane 

osoby za te, które odchodzą na emeryturę. W PKS-ie w chwili przejęcia go przez Powiat było 

zatrudnionych 350 osób, a obecnie pracuje niewiele ponad 100 osób. Dodatkowo Pan Starosta 

wspomniał, że jako nielicznemu udało się uzyskać środki z funduszu leśnego na kwotę ponad 11 



mln zł. Pan Radny Andrzej Szlęzak  powiedział, że w jego opinii graniczy z cudem zmniejszenie 

zadłużenia szpitala na taką skalę. Zapytał, jak doszło do zmniejszenia zadłużenia ze 109 mln 

o  połowę? Także zaproponował, aby Dyrektor Finansowy szpitala wypowiedział się w tym 

zakresie. Pan Piotr Fonfara Dyrektor Finansowy SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego 

poinformował, że dane przytoczone przez Pana Radnego, opublikowane w dniu 7 czerwca przez 

Ministerstwo  są danymi za ubiegły rok. W dokumentacji jest mowa o długu, a nie 

o zobowiązaniach. Na zobowiązania składają się zarówno zobowiązania kredytowe, wszelkie 

ugody, tudzież zobowiązania wymagalne, które w tamtym roku mieliśmy na tą kwotę, która była 

przytoczona. Mówiąc o zobowiązaniach mamy na uwadze też przyszłe faktury, które są 

księgowane w system z zapadalnością na przyszłość, co oznacza, że nie są jeszcze wymagalne, 

będą wymagane w przyszłości więc w tej sytuacji nie można mówić o długu. Na dzień obecny, Pan 

Dyrektor powiedział, że kwota długu kredytowego wynosi ok. 56,5 mln zł, dodatkowo kwoty ugód 

zawartych z kontrahentami ok. 4,5 mln zł, ZUS, - także ugody na kwotę ok. 4,5 mln zł oraz 

zobowiązania wymagalne. Pan Dyrektor powiedział, że zostaną wypłacone nadwykonania  przez 

Narodowy Fundusz Zdrowia, które pozwolą na zrealizowanie zobowiązań wymagalnych.  

Przewodniczący następnie udzielił głosu Radnemu Markowi Ujdzie, który poprosił 

o  ujednolicenie danych i przedstawienie w oparciu o te same elementy składowe 

zobowiązań  z  31 grudnia, jak one się przedstawią 30 czerwca. Jest to rozwiązanie, które rozwieje 

wątpliwości. Dyrektor Piotr Fonfara zapewnił Radnego Ujdę, że zapewnia, iż nie jest to żadna 

kreatywna księgowość, a dla uproszczenia dyskusji w odniesieniu do zobowiązań na przyszłą 

sesję (lub w innej ustalonej formie) zobowiązał się przygotować wnioskowaną strukturę 

zobowiązań, co na daną kwotę się składa. Radny Andrzej Szlęzak także zadał pytania Panu 

Dyrektorowi. Zapytał o to, ile pożyczek szpital zaciągnął w tym roku oraz czy zapożyczał się 

w  parabankach? Pan Fonfara odpowiedział, ze zostały zaciągnięte dwa kredyty. Pierwszy na 

kwotę 24 mln zł, drugi na kwotę 8 mln zł. Poinformował także, że szpital zapożyczał się 

w  parabankach. Dodał także, że żadna inna instytucja finansowa nie chciała udzielić finansowania 

do tej wysokości.  

Nikt więcej nie zgłosił się do udziału w debacie. 

Przewodniczący Rady Ryszard Andres poinformował, że mieszkańcy mieli możliwość pisemnego 

zgłaszania się do udziału w debacie do 25 czerwca 2024 r. na zasadach ujętych w uchwale nr 

3/25/2024 opublikowanej w BIP Powiatu Stalowowolskiego w dniu 14 czerwca 2024 r. Nie 

wpłynęły pisemne wnioski mieszkańców o dopuszczenie do udziału w debacie.  

Przewodniczący Rady Powiatu zamknął debatę nad Raportem o stanie Powiatu za 2023 rok 

i poinformował, że w związku z zakończoną debatą nad Raportem zostanie w kolejnym 

punkcie porządku obrad przeprowadzone głosowanie nad udzieleniem Zarządowi 

Powiatu wotum zaufania. 

Ad.8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Zarządu 

Powiatu.  

Przewodniczący Rady Ryszard Andres poinformował, że na podstawie art. 30a ust. 9 ustawy  

z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym po zakończeniu debaty nad Raportem o 

stanie Powiatu Stalowowolskiego za 2023 rok Rada Powiatu Stalowowolskiego przeprowadza 

głosowanie w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu. Przewodniczący Rady 

Ryszard Andres zapytał czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały? Pytań i uwag nie 

zgłoszono. Przewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego, zarządził głosowanie:  



za podjęciem uchwały głosowało 18 Radnych, głosów przeciw -1, wstrzymujących się- 0.  

Po zakończeniu debaty nad Raportem o stanie Powiatu Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr 

IV/16/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 26 czerwca 2024 r.  

w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Zarządu Powiatu Stalowowolskiego.   

Ad. 9 Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Powiatu Stalowowolskiego za 2023 rok.  

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił Panią Skarbnik Elżbietę Kulpę  

o omówienie sprawozdania finansowego Powiatu Stalowowolskiego za 2023 rok. Poinformował 

również, że sprawozdanie było omawiane podczas posiedzeń Komisji Stałych Rady Powiatu.  

Pani Skarbnik Elżbieta Kulpa omówiła sprawozdanie finansowe Powiatu Stalowowolskiego za 

2023 rok. Przewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego Ryszard Andres zapytał, czy są 

ewentualne uwagi lub pytania? Nie zgłoszono.  

Przewodniczący poinformował, że Rada zapoznała się ze sprawozdaniem finansowym 

Powiatu Stalowowolskiego za 2023 rok.  

Ad. 10 Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 

2023 wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania planów finansowych samodzielnych 

publicznych zakładów opieki zdrowotnej prowadzonych przez Powiat Stalowowolski.  

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił Panią Skarbnik Elżbietę Kulpę  

o omówienie sprawozdania.  

Pani Skarbnik Elżbieta Kulpa omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego za rok 2023 wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania planów 

finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej prowadzonych przez 

Powiat Stalowowolski. Przewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego Ryszard Andres 

zapytał, czy są ewentualne uwagi lub pytania? Nie zgłoszono.  

Prezentację multimedialną dotyczącą sprawozdania ze zrealizowanych inwestycji w 2023 roku 

przedstawił Starosta Stalowowolski Pan Janusz Zarzeczny. 

Przewodniczący poinformował, że Rada zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2023 wraz ze sprawozdaniem rocznym  

z wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski.  

Ad.11 Zapoznanie się z opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2023.  

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił Panią Skarbnik Elżbietę Kulpę  

o przedstawienie opinii.  

Pani Skarbnik Elżbieta Kulpa przedstawiła opinię Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 

2023. Przewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego Ryszard Andres zapytał, czy są pytania? 

Nie zgłoszono.  



Przewodniczący poinformował, że Rada zapoznała się z opinią Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego za rok 2023.  

Ad. 12 Zapoznanie się z informacją o stanie mienia Powiatu Stalowowolskiego.  

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił Panią Skarbnik Elżbietę Kulpę  

o przedstawienie informacji.  

Pani Skarbnik Elżbieta Kulpa przedstawiła informację o stanie mienia Powiatu 

Stalowowolskiego. Przewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego Ryszard Andres zapytał, 

czy są pytania? Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący poinformował, że Rada zapoznała się z informacją o stanie mienia Powiatu 

Stalowowolskiego.  

Radny Marek Ujda opuścił posiedzenie.  

Ad. 13 Zapoznanie się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej na temat wykonania budżetu 

Powiatu Stalowowolskiego za rok 2023 oraz opiniami pozostałych Komisji Stałych Rady 

Powiatu Stalowowolskiego.  

Przewodniczący Rady Ryszard Andres poprosił o przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. Pani  Bogusława Latawiec przedstawiła stanowisko 

Komisji Rewizyjnej na temat wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2023. 

Przewodnicząca Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej Pani Maria Linek 

przedstawiła opinię pozytywną na temat wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 

2023, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Pani Barbara Domin 

przedstawiła opinię pozytywną na temat wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 

2023, Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury, Sportu i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Pan Mateusz Nowak przedstawił opinię pozytywną na temat wykonania 

budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2023, Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i 

Rozwoju Gospodarczego Pan Rafał Tofil przedstawił opinię pozytywną na temat wykonania 

budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2023, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pan Damian Biały przedstawił opinię pozytywną na temat wykonania budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego za rok 2023.  

Przewodniczący poinformował, że Rada zapoznała się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej 

na temat wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2023 oraz opiniami 

pozostałych Komisji Stałych Rady Powiatu Stalowowolskiego.  

Ad.14 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Stalowowolskiego za 2023 rok.  

Przewodniczący Rady Ryszard Andres zapytał czy są uwagi lub pytania? Pytań i uwag nie 

zgłoszono. Przewodniczący następnie zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 17 

Radnych, głosów przeciw - 0, wstrzymujących się - 1.  

Uchwała Nr IV/17/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 26 czerwca 2024 r.  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2023 została podjęta.  



Ad. 15 Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 

2023.  

Przewodniczący Rady Ryszard Andres poprosił o przedstawienie wniosku Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej Panią Bogusławę Latawiec. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

przedstawiła wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2023.  

Przewodniczący poinformował, że Rada zapoznała się z Wnioskiem Komisji Rewizyjnej  

w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z tytułu 

wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2023.  

Ad. 16 Zapoznanie się z opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2023.  

Przewodniczący Rady Ryszard Andres poprosił Panią Skarbnik Elżbietę Kulpę o zapoznanie 

z opinią. Pani Skarbnik przedstawiła opinię Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2023, 

która była pozytywna.  

Przewodniczący poinformował, że Rada zapoznała się z opinią Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego za rok 2023.  

Ad.17 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z tytułu wykonania 

budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2023.  

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poinformował, że Rada zapoznała się  

z dokumentami w poprzednich punktach i zaprosił do dyskusji. Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego Ryszard Andres zapytał, czy są uwagi do 

projektu uchwały? Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego 

zarządził głosowanie: za podjęciem uchwały głosowało 17 Radnych, głosów przeciw -0, 

wstrzymujących się- 1.  

Uchwała Nr IV/18/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 26 czerwca 2024 r. 

w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z tytułu 

wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2023 została podjęta.  

Radny Andrzej Szlęzak opuścił posiedzenie 

Ad.18 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

powołania Komisji Stypendialnej opiniującej wnioski o przyznanie stypendiów dla 

uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i studentów za znaczące 

osiągnięcia. 



Przewodniczący Rady Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały opiniowany był 

podczas posiedzeń Komisji Stałych Rady Powiatu. Poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do 

projektu uchwały. Nie zgłoszono. Przewodniczący następnie zarządził głosowanie. Za podjęciem 

uchwały głosowało 17 Radnych, głosów przeciw 0 i wstrzymujących się 0.  

Uchwała Nr IV/19/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 26 czerwca 2024 r. 

w  sprawie powołania Komisji Stypendialnej opiniującej wnioski o przyznanie stypendiów dla 

uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i studentów za znaczące 

osiągnięcia została podjęta.  

Ad.19 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

podniesienia wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych zawodowych. 

Przewodniczący Rady Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały opiniowany był 

podczas posiedzeń Komisji Stałych Rady Powiatu. Poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do 

projektu uchwały. Nie zgłoszono. Przewodniczący następnie zarządził głosowanie. Za podjęciem 

uchwały głosowało 17 Radnych, głosów przeciw 0 i wstrzymujących się 0.  

Uchwała Nr IV/20/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 26 czerwca 2024 r. 

w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych zawodowych została 

podjęta.  

Ad.20 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Ryszard Andres poprosił Panią Skarbnik Elżbietę Kulpę o przedstawienie 

autopoprawki. Następnie zapytał czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały? Nie zgłoszono. 

Przewodniczący następnie zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 16 Radnych, 

głosów przeciw 0 i wstrzymujących się 1.  

Uchwała Nr IV/20/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 26 czerwca 2024 r. 

w  sprawie zmian w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok została podjęta.  

Ad.21 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2024 – 2039. 

Przewodniczący Rady Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały opiniowany był 

podczas posiedzeń Komisji Stałych Rady Powiatu. Poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do 

projektu uchwały. Nie zgłoszono. Przewodniczący następnie zarządził głosowanie. Za podjęciem 

uchwały głosowało 16 Radnych, głosów przeciw 0 i wstrzymujących się 1.  

Uchwała Nr IV/21/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 26 czerwca 2024 r. 

w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 

2024 – 2039 została podjęta.  

  



Ad.22 Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Maria Linek zgłosiła zapytanie dotyczące możliwości utworzenia w  SP ZZOZ Powiatowym 

Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli gabinetu stomatologicznego dla osób 

niepełnosprawnych. Pani Radna powiedziała, że pacjenci z orzeczoną niepełnosprawnością są 

coraz częściej kierowani do poradni stomatologicznych i ortodontycznych, a leczenie osób 

niepełnosprawnych często wymaga przeprowadzenia zabiegów w znieczuleniu ogólnym, 

z  udziałem anestezjologa. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poinformował, że 

Zarząd Powiatu pokieruje wniosek oraz po uzyskaniu informacji zostanie udzielona odpowiedź.  

Ad.23 Wolne wnioski i informacje. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. 24 Zakończenie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zamknął obrady Sesji wypowiadając formułę 

„Zamykam obrady IV Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego”. 

 

 

Protokołowała:  
Katarzyna Myszka  
 

  

 Ryszard Andres 

 Przewodniczący Rady Powiatu 

 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


